
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-10-27, § 22 

 
 Tid: 27 oktober 2005 kl 15.00 – 15.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 27 oktober 2005 
  

 
 
Leif Rönngren   Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s), §§ 16-38 
Johanna Nilsson (s) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande 
Maurice Forslund (kd), tjänstgörande 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande §§ 1-15 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m), tjänstgörande 
Charlotte Unger (mp) 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lennart Gustafsson, 
Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 

 
  

 
 



  

§ 22 
Arenaprojekt vid Globenområdet. Remiss från kommunstyrelsen 
Dnr M2005-511-00835 
Protokollsutdrag 
 
Markkontoret m fl hade den 7 oktober 2005 avgivit gemensamt tjänsteutlåtande i 
rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs - vad avser 
marknämnden - enligt följande: 
 
1 Marknämnden översänder och åberopar kontorens gemensamma utlåtande till 
 kommunstyrelsen som svar på remissen om ny arena söder om Globen. 
2 Beslutet förklaras omedelbart justerat. 
 
Yrkanden 
 
Ordföranden Leif Rönngren m fl (s), vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt 
ledamöterna Kajsa Stenfelt (v), Åsa Romson (mp) och Ulf Fridebäck m fl (fp) yrkade 
bifall till förslag som redovisas i bilaga G1. 
 
Tjänstgörande ersättaren Maurice Forslund (kd) yrkade bifall till förslag som 
redovisas i bilaga G2. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Leif Rönngren m fl (s), vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt 
ledamöterna Kajsa Stenfelt (v), Åsa Romson (mp) och Ulf Fridebäck m fl (fp)  
gemensamt framställda yrkandet d v s att lämna remissen utan eget ställningstagande. 
 
Reservation 
 
Tjänstgörande ersättaren Maurice Forslund (kd) enligt det av honom framställda 
yrkandet. 
 
Särskilt uttalande 
 
Ledamoten Åsa Romson (mp) enligt bilaga G3. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
 

 
  Tillhör § 22, bilaga G1 

 
 Marknämnden 2005-10-27 

 
 Tillhör ärende nr 22 
 
Arenaprojekt vid Globenområdet. 
Remiss från kommunstyrelsen. 

 
 
   Leif Rönngren m fl (s) 
   Kajsa Stenfelt (v) 
   Åsa Romson (mp) 
   Sten Nordin m fl (m) 
   Ulf Fridebäck m fl (fp) 
  
 
  
 
 

Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar 
 
att lämna remissen utan eget ställningstagande. 
 
 



  

 
 
 

 Tillhör § 22, bilaga G2 
 

 Marknämnden 2005-10-27 
 
 Tillhör ärende nr 22 
 
Arenaprojekt vid Globenområdet. 
Remiss från kommunstyrelsen. 
 
Maurice Forslund (kd) 

 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar att som svar på remissen anföra följande: 
 
Kristdemokraternas förord för en arena i området runt Kista/Akalla visar på möjligheten 
att göra en bredare satsning som innebär mer än idrott. I det koncept som vi tidigare 
presenterat finns en rad satsningar i anslutning till arenan som skulle vara positiva för 
integrationen i området, och för hela Stockholmsregionen. Förutom en satsning på 
integration finns det andra vinster med vårt alternativ. Genom att göra en bredare 
satsning, där det exempelvis också ingår nya bostäder och en ny stormarknad, blir det 
enklare att finna externa finansiärer till projektet. Externa finansiärer är en 
grundförutsättning. Vid en tidpunkt när stadsdelsnämnderna tvingas spara 
mångmiljonbelopp och vård, skola och omsorg drabbas är det utmanande att satsa 
miljardbelopp på en nationalarena. Vårt förslag om att låta bygga en arena i 
Kista/Akalla-området innebär att helt andra möjligheter till finansiering kan skapas. 
 
 



  

 
 

 Tillhör § 22, bilaga G3 
 

 Marknämnden 2005-10-27 
 
 Tillhör ärende nr 22 
 
Arenaprojekt vid Globenområdet. 
Remiss från kommunstyrelsen. 
 
Åsa Romson (mp) 
Charlotta Unger (mp) 

 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Uppförandet av en stor arena i Stockholm kan övervägas under förutsättning att arenan 
får  formen av en multifunktionell arena för hela Stockholmsregionen där en rad olika 
arrangemang såväl idrottsliga som kulturella kan genomföras. Det förutsätter också att 
det finns ett intresse från tunga aktörer att använda arenan. Här handlar det om Svenska 
fotbollsförbundet, allsvenska fotbollslag, stora konsert arrangörer m m. 
 
Man får dock konstatera att det i nuläget ej finns det intresset som krävs för uppförandet 
av en stor arena som tidigare har föreslagits. 
 
Kompletteringens förslag om en renodlad fotbollsarena där stadens två allsvenska 
fotbollslag främst skulle spela är inte heller helt tillfredsställande då det dels är 
tveksamt om staden ska göra en så stor investering för en arena med ett relativt 
begränsat användningsområde. Dels är det också tveksamt om båda stadens allsvenska 
fotbollslag accepterar att ha gemensam hemma arena i Globenområdet. 
 
 
 


